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Desse møtte: Nina S Øvreås, Stian Sylta, Grethe Titland, Susanne Rebnord, Stein Carlos Fyllingsnes, 
Arne Riisnes 
 
 
Sak  27/ 2017 – 18: Godkjenning av møtebok, innkalling og sakliste 
Sakførebuing: Etter ei vekes utsetjing vart det kalla inn til møtet som var avtalt 22.05. 
gjennomført. Møtebok var send ut 23.05. , innkalling varsla men ikkje send ut før 18.06. saman 
med saklista. 
Framlegg til vedtak: Godkjend med merknadene. 
Dette skjedde i møtet:  
Vedtak: Godkjende 
 
Sak  28/ 2017 – 18: Beredskapsplan 
Sakførebuing:For fleire år sidan vart skulen oppmoda om å ha beredskapsplan og det vart arbeidd 
med å lage planen. Planen har sitt utspring i plan utvikla i  Bergensskulen. Politiet har sett og 
godkjend planen og har også vore på befaring med sikte på å kjenne skulen sine sjansar til run, 
hide, fight. 
Framlegg til vedtak: Planen vert teken til etterretning. 
Dette skjedde i møtet: Planen vart gjennomgått. Det vart oppdaga punkt som må oppdaterast 
særleg mop. personar og adresser / tlf. Planen gjeld fortidsrommet frå den var ferdig. Det vart ytra 
ønske om at det vert øvd i høve planen slik at beredskapen på skulen - individuelt og kollektivt - 
faktisk vert høgna.  
Vedtak: Planen vert godkjend med dei merknadene som kom fram.  Planen vert revidert. Elevar og 
foreldre skal informerast om planen av rektor og kontaklærar. Elevane skal øve på ulike scenarier 
årleg. Skulen gjennomfører ROS – analyse årleg.  
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Sak  29/ 2017 – 18: Årsevaluering 
Sakførebuing: Det er vanleg at SU /SMU ser tilbake på kva som vart gjort og jobba med og kva som 
står att som må førast vidare og seller takast opp att. Til dette bruker vi som kladd SU / SMU sin 
årsplan og vurderingsarket som er lagd ved. Gjer deg opp ei meining om nokre punkt, så kan 
debatten gå. 
Framlegg til vedtak: Gjennomførte.  
Dette skjedde i møtet: Saka vart drøfta med utgangspunktet i refleksjon. 
Vedtak: Behovet for dusjnisjer kunne vore meld inn før. BSK-  kan vere med å dele på utgiftene da 
problemet med dusjing melder seg der. 
 
Sak  30/ 2017 – 18: Notat om Osterhallen 
Sakførebuing: Administrativt er det send melding til Linn Hagen, LK/ eigedom om Idrettsbygget sin 
kapasitet. Denne vert referert i møtte. Det er fullt i idrettsbygget med elevar og grupper frå 
Myking, Kløvheim, Eikanger, Leiknes, Ost B og Ost U. 
Framlegg til vedtak: Su tek saka til etterretning. 
Dette skjedde i møtet: Det vart understreka av fleire at Osterhallen og tilkomstvegen  er viktig 
infrastruktur for skulen og sentermiljøet på Ostereidet. 
Vedtak: Su tek saka til etterretning. 

 
 
 
 
Med helsing 
 
Arne Johannes Riisnes  
rektor 
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